

R É P U B L I Q U E F R A N Ç A I S E

MINISTÈRE DE LA JEUNESSE, DE L'ÉDUCATION NATIONALE ET DE LA RECHERCHE

UNIVERSITÉ STRASBOURG 1

MAÎTRISE

Vu le décret n° 84-573 du 5 juillet 1984 modifié relatif aux diplômes nationaux de l'enseignement supérieur ;

Vu l'arrêté ministériel du 29 octobre 2001 relatif aux habilitations de l'Université Strasbourg 1 à délivrer des diplômes nationaux de second cycle

Vu les pièces justificatives produites par M. THEOFANIS CHATZISTAMATIOU, né le 9 janvier 1977 à ATHENES (GRECE), en vue de son inscription à la maîtrise de biochimie, mention biochimie moléculaire et cellulaire

Vu les procès-verbaux du jury attestant que l'intéressé a satisfait au contrôle des connaissances et des aptitudes prévu par les textes réglementaires

la **MAÎTRISE DE BIOCHIMIE**, mention **BIOCHIMIE MOLÉCULAIRE ET CELLULAIRE**, *mention assez bien*

est décernée à **M. THEOFANIS CHATZISTAMATIOU**

au titre de l'année universitaire 2002-2003.

Le titulaire



Le Président

Bernard CARRIÈRE

Fait à Strasbourg, le

30 MARS 2004

Le Recteur d'Académie,
Chancelier des universités



Gérald CHAIX

N° STRASI 4139388

/2004200202843

Ce document est imprimé sur du papier filigrané avec des encres réactives et ne peut être ni gommé ni raturé.

Il est affecté d'un numéro (N° xxx xxx../....) dont vous pouvez vérifier l'exactitude auprès du **Service Diffusion** de **l'Imprimerie Nationale** :

☎ 03 27 93 70 84 ou 03 27 93 70 97

00 (33) 3 27 93 70 84 ou 3 27 93 70 97 (de l'étranger)

IA KATSIIOU
OCATE
Athens 10555
Apr 2003
642198 A ATHENS
322048 210 3244846

REPUBLIC OF FRANCE
MINISTRY OF YOUTH, NATIONAL EDUCATION AND RESEARCH
STRASBURG 1 UNIVERSITY

MASTER

Based on Decree No. 84-573, of 5th July 1984 as modified concerning the national diplomas of superior education;

Based on the Ministerial Decision of 29th October 2001 concerning the right of the University of Strasbourg 1 to grant national diplomas of the second cycle;

Based on the certifying documents produced by Mr. THEOFANIS CHATZISTAMATIOU, born on 9th January 1977 in Athens (Greece), due to his inscription to the Master Degree of Biochemistry, mention: Molecular and Cellular Biochemistry;

Based on the decision of the jury attesting that the interesting party has succeeded in the examinations as prescribed by the regulating texts

the Master Degree in Biochemistry, mention Molecular and Cellular Biochemistry, grade well enough

is awarded to Mr. THEOFANIS CHATZISTAMATIOU in the academic year 2002-2003.

Strasbourg, 30/03/2004

The Holder

The President

Academy Rector

/signed, sealed/

Chancellor of Universities

No. STRASI 4139388

Bernard Carriere

/signed, sealed/

Gerald Chaix

Approved true photocopy of the original shown by the Lawyer of Athens Mr. Panagiotis A. Roumeliotis, Athens, 16/12/2009 /signed, sealed/

True and exact translation from the **French** Language
pursuant to article 36, par. 2y, of the Lawyers' Code
(Law 4149/2013) certifying that I have adequate knowledge
of the language. The translation is valid and legal
before any Authority pursuant to the above mentioned
article.

Athens, ... **31 AUG 2015**

The Attesting Lawyer

EVGENIA L. NATSIU
ADVOCATE

STADION 3700 ATHENS 10559

TEL: 210 3220548

GR 07642198 - A ATHENS

TEL: 210 3220548 - 210 3244846